
Z Á P I S 
 17. schůze Rady města Soběslavi, 

která se konala dne 2. října 2018 od 16:00 hodin  
v kanceláři starosty města  

 
Přítomni: Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu.  
Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Vladimír Drachovský, Mgr. Alena Krejčová,  
  MUDr. Lubomír Kříž, Mgr. Petr Lintner, Mgr. Petr Valeš, Ludmila Zbytovská 
Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 

Jednání 17. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 
všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého programu 
jednání. 

Rada města schválila tento program jednání: 

1. Rozpracování usnesení z 19. zasedání ZM 
2. Výběrová řízení (kanalizace, komunikace) 
3. Senior-dům – žádost o převod finančních prostředků   
4. Vyjádření města k potřebnosti sociální služby 
5. Pozemky, smlouvy  
a) FO/20/2018 – TJ Spartak Soběslav – veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace  
b) Chlebov – odvádění odpadních vod  
c) Výměna veřejného osvětlení v ulici Okružní a Dr. Studničky  
6. Různé 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého – 16. jednání RM ze dne 18. září 2018 
žádné připomínky. 
Ověřovateli zápisu byli starostou města pověřeni členové rady Mgr. Alena Krejčová a  
Mgr. Petr Lintner.  
Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 

1.  Rozpracování usnesení z 19. zasedání ZM 
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Předložen návrh odpovědnosti za plnění jednotlivých usnesení z 19. zasedání ZM, které se 
konalo 19. 9. 2018.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 17/263/2018.  

2.  Výběrová řízení (kanalizace, komunikace) 

Výběrové řízení na dodavatele akce „Oprava místní komunikace „K Čerazi“ Soběslav“ 
Předložil: Jana Kupková, DiS. – pracovnice KT MěÚ 
Příloha: Hodnotící tabulka 
Předložena informace o průběhu výběrového řízení. Komise doporučila jako vítěze firmu 
Vialit Soběslav, spol. s r. o. 
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 17/264/2018.  

Výběrové řízení na dodavatele opravy kanalizace v ulici „Na Ohradě“ v Soběslavi  
Předložil: Jana Kupková, DiS. – pracovnice KT MěÚ 
Příloha: Hodnotící tabulka 
Předložena informace o průběhu výběrového řízení. Komise doporučila jako vítěze firmu RTi 
Czech, s. r. o., Soběslav.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
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K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 17/265/2018. 

3.  Senior-dům – žádost o převod finančních prostředků z provozních prostředků 
(určených na investice) do investičního fondu  

Předložila: Ing. Zina Petrásková – ředitelka Senior-domu Soběslav 
Příloha: Žádost o převod finančních prostředků 
Předložena výše uvedená žádost ředitelky Senior-domu Soběslav.   
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 17/266/2018.  

4.  Vyjádření města k potřebnosti sociální služby 
Předložila: Jana Háková – vedoucí SZO MěÚ 
Příloha: SZO/7/2018 
V souvislosti s tvorbou sítě sociálních služeb Jihočeského kraje předložena žádost o vyjádření 
RM k potřebnosti sociálních služeb podle zákona č. 108/2006 Sb., o sociálních službách 
poskytovaných organizací Diakonie ČCE – středisko Rolnička.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 17/267/2018.  

5.  Pozemky, smlouvy 

TJ Spartak Soběslav – veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace 
Předložila: Marcela Koloušková – vedoucí FO MěÚ 
Příloha: FO/20/2018 
Předložen návrh výše uvedené veřejnoprávní smlouvy.   
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 17/268/2018.  

Čevak, a. s., České Budějovice – smlouva o dodávce vody a odvádění odpadních vod pro 
nová odběrná místa (Chlebov č. p. 13, kašna a umělé závlahy na nám. Republiky)  
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Příloha: Platba stočného v Chlebově – č. p. 13  
Předloženy návrhy smluv o dodávce vody a odvádění odpadních vod pro nová výše uvedená  
odběrná místa na kanalizační a vodovodní síti v Soběslavi a v Chlebově provozované firmou 
Čevak, a. s. 
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 17/269/2018.  

Výměna veřejného osvětlení v ulici Okružní a Dr. Studničky (firma Elektroprof, a. s.) 
Předložil: Mgr. Vladimír Drachovský – místostarosta města 
Příloha: Návrh smlouvy o dílo s firmou Elektroprof, a. s., Praha   
V souvislosti s rekonstrukcí chodníků v ulici Okružní a Dr. Studničky předložen návrh výše 
uvedené smlouvy řešící výměnu VO v těchto ulicích.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 17/270/2018.  

6.  Různé 

Schválení aktualizace investičních priorit Strategického rámce MAP ORP Soběslav 
Předložila: Ing. Marie Lustová – pracovnice OOSM MěÚ 
Příloha: OOSM/77/2018  
Předložen návrh aktualizace investičních priorit Strategického rámce MAP v základních a 
mateřských školách zřizovaných městem Soběslav.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 17/271/2018.  
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Změna rozpočtu města na rok 2018 – rozpočtové opatření č. RM 4/2018 
Předložila: Mgr. Lucie Krejčí – pracovnice FO MěÚ  
Příloha: FO/21/2018  
Předložen návrh výše uvedené změny rozpočtu.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 17/272/2018.  

Dále RM vzala na vědomí informace místostarosty města týkající se: 
• Doplnění vánočního osvětlení na náměstí Republiky v Soběslavi na nové sloupy 

veřejného osvětlení. Nově vysazené stromy před budovou MěÚ č. p. 55/I osvětleny 
nebudou.  

Dotazy a připomínky členů RM 

Mgr. Petr Valeš 
• Předložil návrh spojení tradičního novoročního ohňostroje dne 1. 1. 2019 v 18:00 

hodin se slavnostním otevřením náměstí. RM s návrhem souhlasila, místostarosta 
města zajistí novoroční ohňostroj, ředitel KDMS Mgr. Petr Valeš zajistí doprovodný 
program včetně stánků.  

Mgr. Alena Krejčová 
• Poděkovala členům RM za účast na slavnostním otevření „Zahrady sedmi barev“ 

v areálu MŠ Duha dne 25. 9. 2018.  
 
 
Jednání RM skončilo v 16:45 hodin.  

 
 

 

 

 

 

 


